

Dear Guests, (French Follows)

**We can't wait to celebrate the Dedication of the new hospital with you!** We have received so many responses that we have had to make major changes to the set-up of the festivities not once but twice. We have now effectively more than doubled the size of our tented area for your comfort and safety. We received the approval of these changes last Friday and now are awaiting City of Montreal and Police approval due to the large number of people attending. **We will issue the tickets shortly as well as all the details for the shuttles, buses and parking and activities surrounding the event.**

Please note, on behalf of the Karnak Shriners, it is our pleasure to include the Tailgate party information package below! **Please note that the Hospital will provide you with your shuttle information (except for Karnak Shriners) as well as information for Temples with busses and those with their own car.**

Chers invités,

**Nous avons très hâte de célébrer la dédicace du nouvel hôpital avec vous!** Nous avons eu énormément d'inscriptions, si bien que nous avons dû faire des changements majeurs à nos installations à deux reprises. Nous avons eu l'approbation de ces changements vendredi dernier au niveau de l'aménagement, et attendons maintenant les approbations de la ville de Montréal et du service du SPVM à cause du grand nombre d'invités. **Nous émettrons les billets sous peu ainsi que tous les détails pour les navettes, les autobus et le stationnement ainsi que les activités entourant la dédicace.**

Au nom des Shriners de Karnak, il nous fait plaisir de vous faire parvenir les renseignements au sujet du ``tailgate party``. **Veillez noter que l'Hôpital fournira tous les renseignements pour les navettes (sauf pour les membres de Karnak) ainsi que pour les Temples qui ont leur propre autobus et les individus qui conduiront leur véhicule.**